

Kućna pravila	House Rules	Hausordnung
<p>Ako pravite rezervaciju, podrazumijeva se da ste u potpunosti pročitali i razumjeli kućni red i da se slažete da će te ga se u potpunosti pridržavati.</p> <p>Kršenje kućnog reda može rezultirati otkazom rezervacije i plaćanje punog iznosa cijene smještaja, bez obzira na trajanje boravka.</p> <p>Ako vlasnik ima bilo razloga vjerovati da je kućni red kršen, gosti mora omogućiti vlasniku ulazak u stan kako bi provjerili situaciju.</p> <p>Svaki problem koji se ne može riješiti na licu mjesta s vlasnikom ili agencijom preko koje se napravila rezervacija, će uključivati intervenciju policije ili suda u Zadru.</p> <p>Bilo koja pritužba može se podnijeti vlasniku preko valjane e-mail adrese koju možete dobiti od vlasnika.</p> <p>Smještaj je na raspolaganju gostu od Check-in do Check-out. Check-in je od 15.00 sati na dan dolaska. Check-out je do 10.00 sati na dan odlaska.</p> <p>Apartmani su specijalizirani za nepušače. Pušenje nije dopušteno na cjelom posjedu. Gosti nesmiju dovesti kućne ljubimce i životinje na posjed.</p> <p>Oružje, eksploziv, droga i drugi opasni i / ili lako zapaljivi predmeti ili proizvodi s jakim ili neugodnim mirisom su zabranjeni.</p> <p>Uporaba dodatne opreme i aparata koji napajanje dobivaju preko struje, plina ili drugi zapaljiv medija koji nisu sastavni dio ponude apartmana su zabranjeni bez prethodnog odobrenja vlasnika.</p> <p>Gost ima odgovornost zadržati sva vrata, prozore, rolete i tende zatvorene / zaključane, sve električne uređaje (štednjak, TV, hlađenje uređaja itd) isključen i sve slavine za vodu zatvorene kad gost nije u stanu. U</p>	<p>If you are making a reservation, it is implied that you have completely read and understood the house rules and that you agree to fully adhere to them.</p> <p>Violation of house rules can result in the cancellation of the reservation, and charging the full amount of the price of the accommodation regardless of the duration of stay.</p> <p>If the owner has any reason to believe that house rules are being violated, the guests must allow the owner into the apartment to check the situation.</p> <p>Any problem that cannot be solved on the spot with the owners or the agency via which the reservation was made, will involve the intervention of the police or of the tribunal of Zadar.</p> <p>Any complaints can be lodged with the owner via the valid e-mail address you can obtain from the owner.</p> <p>Accommodation is available to the guest from Check-in to Check-out. Check-in is from 15.00 on the day of arrival. Check-out is up to 10.00 on the day of departure.</p> <p>The apartments are specialised for non-smokers. Smoking is not allowed on the property. Pets and animals are not allowed to be brought onto the property by guests .</p> <p>Weapons, explosives , drugs and other dangerous and/or easily flammable objects or products with strong or unpleasant smell are prohibited.</p> <p>Use of additional equipment and appliances powered via electricity, gas or other flammable medium which are not an integral part of the offer of the apartment is not allowed without prior agreement of the owner.</p> <p>It is the guest's responsibility to keep all doors, windows, shutters and awnings closed/locked , all electrical appliances (stove, TV, cooling appliance etc.) switched</p>	<p>Wenn Sie eine Reservierung vornehmen, wird angedeutet, dass sie vollständig gelesen und verstanden die Hausordnung haben und dass Sie damit einverstanden sind, vollständig, um sie zu halten.</p> <p>Verletzung der Hausordnung kann in der Annullierung der Reservierung zur Folge haben, und der Ladevorgang den vollen Betrag des Preises der Wohnung, unabhängig von der Dauer des Aufenthaltes.</p> <p>Wenn der Eigentümer hat keinen Grund zu glauben, dass die Hausordnung verletzt werden, müssen die Gäste damit der Inhaber in die Wohnung ermöglichen , die Situation zu überprüfen.</p> <p>Jedes Problem, das nicht auf der Stelle mit den Eigentümern oder die Agentur, über die die Buchung vorgenommen wurde, behoben werden können, werden mit dem Eingreifen der Polizei oder des Schiedsgerichts von Zadar.</p> <p>Beanstandungen können mit dem Eigentümer eingereicht werden über die gültige E-Mail Adresse, die Sie vom Eigentümer erhalten können.</p> <p>Unterkunft steht dem Gast zum Verfügung vom Check-in bis zum Check-out. Check-in ist ab 15.00 Uhr am Tag der Anreise. Check-out ist bis 10.00 Uhr am Tag der Abreise.</p> <p>Die Apartments sind für Nichtraucher spezialisiert. Das Rauchen ist auf dem Grundstück nicht erlaubt. Haustiere und Tiere sind nicht erlaubt, von Gästen auf das Grundstück zu gebracht werden.</p> <p>Waffen, Sprengstoff, Drogen und andere gefährliche und / oder leicht entflammaren Gegenständen oder Erzeugnissen mit starken oder unangenehmen Geruch sind verboten.</p> <p>Verwendung von zusätzlichen Anlagen und Geräte angetrieben über Strom, Gas oder andere entflammare</p>

<p>slučaju moguće kiše, poželjno je donijeti jastuke sa balkonskog namještaja unutra.</p> <p>U iznimnim okolnostima, vlasnik ima pravo ući u stan u odsutnosti gosta, kako bi se spriječilo pojava mogućih štete ili opasnosti. Vlasnik je dužan obavijestiti gosta o ulasku u stan na sljedećem sljedećem kontaktu.</p> <p>Zabranjena je bilo koja vrsta uništavanja, izazivanje nereda i ometanje drugih gostiju. Sve oblike buke treba ograničiti između 14.00 i 16.00 sati, te između 23.00 i 8.00 sati.</p> <p>Gosti imaju obvezu napustiti smještaj u istom stanju u kojem je bio po dolaska, čist, uredan i neoštećen. Alati za čišćenje (usisavač, metlu i lopaticu za smeće) su dostupni svim gostima da se stan može čist održati. Usisavač i metla se koriste isključivo za čišćenje suhe prašine / krhotina. Brisač poda i kanta se koriste u slučaju prolivanja tekućina. U slučaju izlivanja tvari koje se teško čiste, kontaktirajte vlasnika za pomoć, kako bi se izbjegle štete.</p> <p>Slavina za vodu se nalazi na parkiralištu i može se koristiti za isprati pijesak kako bi se izbjeglo dovođenje pijeska u kuću.</p> <p>Strogo je zabranjeno bacati bilo koju vrstu otpada u WC, kuhinjski sudoper, umivaonik, tuš kabinu u kupaonici ili na bilo koje drugom mjestu u ili izvan apartmana koje nije posebno predviđeno za sakupljanje otpada.</p> <p>Gost je odgovoran da prikupljanje, sortira i odnosi smeće iz stana tijekom cijelog boravka u stanu.</p> <p>Kante za smeće su dostupni u stanu s plastičnim vrećicama koje služe kao umetaka. Ove kante se koriste za smeće / otpada i ostatke hrane. Gost je odgovoran da uvijek koristi plastičnu vrećicu kao umetak u tim kantama.</p> <p>Gost je odgovoran da se plastične vrećice sa smećem / ostacima hrane i drugo smeće na sljedeći način odvojeno odlaže u kante koje su na parkiralištu:</p> <p>Zelena kanta: smeće / ostatci hrane.</p>	<p>off and to keep all water taps closed when the guest is not in the apartment. In case of possible rain, it is advisable to bring cushions from the balcony furniture inside.</p> <p>In special circumstances, the owner has the right to enter the apartment in the absence of the guest in order to prevent the occurrence of possible damages or danger. The owner is obliged to notify the guest about the entry into the apartment at the next subsequent contact.</p> <p>Destruction of any kind, causing disorder and disturbing other guests is prohibited. All forms of noise are to be restricted between 14.00 -16.00 and 23.00-8.00.</p> <p>The guests have an obligation to leave the accommodation in the same condition as they have found it upon arrival, clean, tidy and undamaged. Cleaning tools (vacuum cleaner, broom and dustpan) are made available to all guests to keep the apartment clean. The vacuum cleaner and broom are to be used exclusively for cleaning up dry dust/debris. The mop and bucket are to be used in case of breakage or spillage of liquids. In case of spillage of difficult to clean substances, please contact the owner for assistance in order to avoid damages.</p> <p>A water tap can be found in the car park area and can be used to wash off sand in order to avoid bringing sand into the house.</p> <p>It is strictly forbidden to throw any waste in the toilet, kitchen sink, bathroom wash basins, shower basin or in any other place in or outside the apartment which is not specially designated for the collection of waste.</p> <p>It is the responsibility of the guest to collect, sort and remove rubbish from the apartment during the entire stay in the apartment.</p> <p>Rubbish bins are available in the apartment with initial plastic bags as inserts. These bins are used for residual rubbish/waste and food scraps. The guest is responsible to always use a plastic bag as insert in</p>	<p>Medium, das sind nicht Bestandteil des Angebots der Wohnung sind nicht erlaubt ohne vorherige Zustimmung des Eigentümers.</p> <p>Es ist die Verantwortung des Gastes, um alle Türen, Fenster, Rollläden und Markisen geschlossen / verriegelt halten, alle elektrischen Geräte zu (Ofen, Fernseher, Kühlgerät etc.) ausgeschaltet halten und zu alle Wasserhähne geschlossen halten wenn der Gast nicht in der Wohnung ist. Im Falle einer möglichen regen, ist es ratsam, Kissen vom Balkon Möbel im Inneren zu bringen.</p> <p>In Ausnahmefällen hat der Besitzer das Recht, die Wohnung in der Abwesenheit des Gastes, um das Auftreten von möglichen Schäden oder Gefahren zu vermeiden geben. Der Vermieter ist verpflichtet, den Gast über die Einreise in die Wohnung an der nächsten nachfolgenden Kontakt zu benachrichtigen.</p> <p>Zerstörung jeglicher Art, was zu Störungen und andere Gäste zu stören, ist verboten. Alle Formen von Lärm sind zwischen 14.00 -16,00 und 23,00 bis 8,00 beschränkt.</p> <p>Die Gäste haben die Pflicht, die Unterkunft im gleichen Zustand verlassen, wie sie es bei der Ankunft, sauber, ordentlich und unbeschädigt gefunden haben. Reinigungswerkzeuge (Staubsauger, Besen und Kehrhaufel) vorhanden für alle Gäste sind und sollten von den Gästen genutzt, um die Appartement sauber zu halten. Der Staubsauger und Besen sind ausschließlich zur Reinigung trockener Staub / Schmutz verwendet werden. Der Mopp und Eimer sind im Falle eines Bruchs oder Verschütten verwendet werden, wo Flüssigkeiten müssen gereinigt werden. Im Fall des Austretens von schwer zu reinigen Stoffe, kontaktieren Sie bitte den Eigentümer für die Unterstützung, um Schäden zu vermeiden.</p> <p>Ein Wasserhahn kann auf dem Parkplatz Bereich gefunden werden und kann verwendet werden, um Sand abzuwaschen um zu vermeiden, Sand in das Haus zu bringen.</p> <p>Es ist streng verboten, Abfälle in der Toilette, oder Bad Waschbecken / Duschwanne oder an jedem anderen</p>
--	--	--

<p>Žuta kanta: plastična ambalaža / materijali  Plava kanta: čista / ne impregnirani papir i kutija (prljav i impregnirani papir ide u Green smeće).  Siva kanta: Plastične boce i aluminijske limenke od pića.  Mala kanta: staklo.</p> <p>Završno detaljno čišćenje će organizirati vlasnik nakon odlaska gostiju.</p> <p>Slučajna štete se može svakome dogoditi. Gubitak ključa od apartmana (glavna vrata, apartmana ili ) se naplaćuje 75 kn po ključu.</p> <p>Gost je dužan prijaviti vlasniku svaki nestanak ili oštećenje instalacija, namještaja, uređaja ili opreme u apartmanu. Ako nestanak i / ili oštećenja je došlo krivnjom gosta, gost je dužan nadoknaditi odgovarajuću protuvrijednost.</p> <p>Pripazite:  Sjediti ili ležati na namještaju prije nego isperete kremu za zaštitu od sunca i druge kreme / ulja itd.  Izbjegavajte štete zbog izlivanja tekućina (npr. Lak za nokte / odstranjivač) ili izvora boje (npr. Šminka itd.).  Molimo voditi računa da se izbjegnju štete zbog topline (npr. Svijeće / vosak, vruće posuđe ili hrana na materijale ili površine koje nisu otporne na toplinu).  Molimo voditi računa da se izbjegnju oznake ruku i nogu /cipela na zidovima.  Zabranjeno je uklanjanje bilo koje stvari koja pripada apartmanu iz apartmana bez prethodnog odobrenja vlasnika npr ručnici ne smiju se koristiti na plaži, drveni namještaj ne smije se koristiti izvan apartmana.</p> <p>Gosti su odgovorni za svoje stvari i dragocjenosti ostavljene u apartmanu. U svakom apartmanu nalazi se sef što gost može koristiti za svoje dragocjenosti. Vlasnik ne odgovara za nestale predmeta ili dragocjenosti iz apartmana. Vlasnik ne preuzima odgovornost za krađu koja rezultira iz nemara.</p> <p>Gosti su odgovorni za svoje ponašanje u kući i njezinoj okolini, a u slučaju nezgode, oni će snositi posljedice. Kutija prve pomoći je na raspolaganju u ormariću kupaonice za upotrebu u hitnim slučajevima. Ako koristite kutiju prve pomoći informirajte valsnika da se</p>	<p>these bins.</p> <p>The guest is responsible to take the plastic bags with residual rubbish/food scraps and other rubbish separately and dispose of as follows in the bins provided in the parking area:</p> <p>Green bin: residual rubbish/food scraps.  Yellow bin: plastic packaging/materials  Blue bin: clean/non impregnated paper and carton (dirty and impregnated paper goes in the Green bin).  Grey bin: Plastic bottles and aluminium drink cans.  Small bucket: glass.</p> <p>Final detail cleaning will be organised by the owner after departure of guests.</p> <p>Accidental damages can occur to anyone. Loss of an apartment key (main door, safe or apartment) will be charged 75 kn per key.</p> <p>The guest is obliged to report each disappearance or damage to installations, furniture, appliances or equipment in the apartment to the owner. If the disappearance and/or damage has occurred due to the fault of the guest, the guest is obliged to compensate the corresponding equivalent value.</p> <p>Take care:  Don't sit or lie on furniture before washing off sun tanning lotion and other creams/oils etc. .  Avoid damages due to spills of any liquids(eg. nail polish/remover) or sources of coloring (eg. Makeup etc.).  Please take care to avoid damages due to heat (eg. candles/candle wax, hot kitchen utensils or food on materials or surfaces which are not heat resistant).  Avoid hand and feet/shoe marks on walls.  It is forbidden to remove any apartment item from the apartment without prior consent of the owner e.g. towels are not allowed to be used at the beach, wooden furniture is not allowed to be used outside the apartment.  Guests are responsible for personal property and valuables left in the apartment. In every apartment there is a safe which the guest can use for their valuables.  The owner is not liable for missing items or valuables</p>	<p>Ort innerhalb oder außerhalb der apartment, die nicht speziell für die Sammlung von Abfällen vorgesehen zu werfen.</p> <p>Es ist streng verboten, Abfälle in die Toilette, Küchen Spüle, Bad Waschbecken, Duschwanne oder an jedem anderen Ort innerhalb oder außerhalb der Appartement, die nicht speziell für die Sammlung von Abfällen bezeichnet sind zu werfen.</p> <p>Es ist die Verantwortung des Gastes zu sammeln, sortieren und zu entfernen Müll von der Appartement während des gesamten Aufenthalts in der Appartement.</p> <p>Mülleimer sind in der Appartement mit Plastiktüten als Einsätze vorhanden. Diese Behälter sind für Restmüll / Abfälle und Speisereste verwendet. Der Gast ist verantwortlich, immer eine Plastiktüte als Einsätze in Mülleimer zu benutzen.</p> <p>Der Gast ist verantwortlich für die Kunststoffbeutel mit Restmüll / Essensreste und anderen Müll, getrennt ,wie folgt um in die Mülltonnen am Rand des Parkplatzes zur Verfügung gestellt werden:</p> <p>Grün Tonne: Restmüll / Essensreste.  Gelbe Tonne: Kunststoffverpackungen / Materialien  Blau Tonne: clean / nicht imprägnierte Papier und Karton (schmutzig und impregnated Papier geht im Grün bin).  Grau Tonne: Plastikflaschen und Aluminiumgetränkedosen.  Kleinen Eimer: Glas.</p> <p>Schluss Detail Reinigungs wird durch den Eigentümer nach der Abreise der Gäste organisiert werden.</p> <p>Versehentliche Schäden kann jedem auftreten. Verlust eines Wohnungsschlüssel (Haupttür, Safe oder Ferienwohnung) wird 75 kn pro Schlüssel berechnet.</p> <p>Der Gast ist verpflichtet, jeden Verschwinden oder Beschädigung von Installationen, Möbeln, Geräten oder Einrichtungen in der Appartement an den Vermieter zu melden. Wenn das Verschwinden und / oder Schaden durch Verschulden des Gastes aufgetreten ist, ist der Gast verpflichtet, den entsprechenden Gegenwert zu</p>
--	---	--

<p>osigura da je sadržaj kompletan za raspolaganje sljedećim gostima.</p> <p>Sadržaj apartmana mogu koristiti samo osobe koje su uredno prijavljene kao gosti apartmana. Osim gostiju drugim osobe nije dopušten prilaz na imovinu bez prethodne suglasnosti vlasnika.</p> <p>Samo ležaljke / stol za plažu se smiju koristiti izvan apartmanana na balkonu / terasi.</p> <p>Mokra odjeća i ručnici se mogu sušiti na sušilu za rublje na vašem balkonu.</p> <p>Apartment je opremljen posteljinom, ručnicima, kuhinjskim krpa, posuđem i priborom za jelo. Vlasnik će automatski dostaviti zamjenu posteljine, ručnika i kuhinjskih krpa u razmjernim intervalima od 7 do 10 dana ovisno o duljini boravka za boravke koji su dulji od 14 dana. U slučaju da vam je potrebna zamjena tih predmeta ranije, kontaktirajte vlasnika.</p> <p>Prostor roštilja mogu koristiti svi gosti. Molimo rezervirajte korištenje roštilja s vlasnikom tako da svi gosti mogu uredno koristiti roštilj. Vlasnik će gostu dati potrebne stvari i informacije o upotrebi i čišćenju za roštiljanje. Samo drva ili drveni ugljen se koristi i to treba pribaviti gost.</p> <p>Svaki apartman ima na raspolaganju jedno stalno mjesto za parkiranje. I zadnje ali ne i najmanje važno: Voda je život - budite ekološki svjesni kad koristite vodu čuvanje električne energije - smanjiti svjetsku onečišćenja</p> <p>Za više detalja, bilo kakva pitanja ili sugestije o tome kako bismo mogli učiniti vaš boravak ugodnijim, molimo ne ustručavajte se kontaktirati vlasnika:</p> <p>tel: + 385 23388834 Mobitel: +385 996915478. E-mail: vjekobalas@hotmail.com</p> <p>Uživajte u boravku / odmoru / ljetovanju.</p>	<p>from the apartment The owner assumes no liability for theft as a result of the guest's negligence.</p> <p>Guests are responsible for their behaviour in the house and surrounding area, and in the case of an accident, they shall bear the consequences themselves.</p> <p>A first aid kit is available in the bathroom cabinet for use in emergencies. Use of the kit is to be reported to the owner so that items can be replaced so that the kit is always fully equipped for use by following guests.</p> <p>The contents of the apartment may be used only by persons who are registered as guests in the apartment. Additional persons other than the guests themselves are not allowed on the property without prior agreement of the owner.</p> <p>Only beach chairs / table are allowed to be brought out of the apartment and used on the apartment balcony/terrace.</p> <p>Wet clothing and towels can be dried on the clothes line on your balcony.</p> <p>Bed linen, towels, kitchen towels, crockery and cutlery are supplied. The owner will automatically supply replacement bed linen, towels and kitchen towels in proportionate intervals of 7 – 10 days for periods of stay which are longer than 14 days. In case replacement of these items is needed earlier, please contact the owner.</p> <p>Initial soap, cleaning products, trash bags and toilet paper are supplied on arrival. Additional quantities of these items must be organised by guests.</p> <p>The grill area can be used by all guests. Please reserve use of grill with apartment owner so that an orderly use of the grill can be made by all guests. The owner will supply the guest with necessary items for the grill area and give information about use and cleaning. Only wood or wood coal is to be used and is to be supplied by the guest.</p> <p>Permanent parking is available for one car per apartment.</p>	<p>kompensieren.</p> <p>Beobachten Sie: Bitte nicht sitzen oder liegen auf Möbeln vor dem Waschen von Sonnencreme und andere Creme/Öle usw.. Vermeiden Sie Schäden durch Verschmutzungen jeglicher Flüssigkeiten (z. Nagellack / Entferner) oder Quellen der Färbung (z. Schminke unw.).Bitte achten Sie darauf, um Schäden durch Hitze zu vermeiden (z. Kerzen / Kerzenwachs, Warmküchenutensilien oder Speisen auf Materialien oder Oberflächen, die nicht hitzebeständig sind).Bitte achten Sie darauf, Hände und Füße / Schuh Spuren auf Wänden zu vermeiden.</p> <p>Es ist verboten, jede Appartement Eement aus der Appartement, ohne vorherige Zustimmung des Eigentümers ist nicht erlaubt zB entfernen Handtücher am Strand zu benutzen und Holzmöbeln außerhalb der Appartement zu benutzen ist nicht erlaubt.</p> <p>Gäste sind für persönliche Gegenstände und Wertsachen in der Appartement gelassen verantwortlich. In jeder Appartement gibt es einen Safe, der sich der Gast für ihre Wertsachen zu verwenden kann. Der Eigentümer haftet nicht für fehlende Gegenstände oder Wertsachen von der Appartement. Der Eigentümer übernimmt keine Haftung für den Diebstahl als Folge des Gastes Fahrlässigkeit.</p> <p>Gäste sind für ihr Verhalten im Haus und Umgebung verantwortlich, und im Fall eines Unfalls, werden sie die Folgen selbst zu tragen.</p> <p>Ein Erste-Hilfe-Kit ist im Badezimmerschrank für den Notfall vorrätig. Bitte melden Sie die Verwendung des Kit an den Vermieter so dass Kit immer voll ausgestattet ist zur Verwendung von folgende Gäste.</p> <p>Der Inhalt der Appartement darf nur von Personen, die als Gäste in der Appartement registriert sind, verwendet werden. Weitere Personen werden nicht auf dem Grundstück ohne vorherige Zustimmung des Eigentümers erlaubt.</p> <p>Nur Liegestühle / Tisch darf aus der Appartement</p>
--	---	---

Lijep pozdrav,  
Vjekoslav Balaš

And last but not least:  
water is life - please be ecologically conscious  
conserve electricity - reduce world pollution

For further details , any questions or suggestions on  
how we could make your stay more enjoyable, please  
don't hesitate to contact the owner:

tel: + 385 23388834  
mobile: +385 996915478.  
e-mail: vjekobalas@hotmail.com

Enjoy your stay / vacation/ holidays.

Sincerely yours  
Vjekoslav Balaš

gebracht an der Appartement Balkon / Terrasse  
verwendet werden.

Nasse Kleidung und Handtücher können auf der  
Wäscheleine auf dem Balkon trocknen.

Bettwäsche, Handtücher, Küchentücher, Geschirr und  
Besteck sind vorhanden. Der Eigentümer, wird  
automatisch liefern Ersatz Bettwäsche, Handtücher und  
Küchentücher in einem angemessenen Verhältnis  
Abstand von 7 - 10 Tagen für die Dauer des Aufenthalts,  
die länger als 14 Tage sind. Bei Ersatz dieser Produkte  
wann früher benötigt, kontaktieren Sie bitte den Besitzer.

Der Grillplatz kann von allen Gästen genutzt werden.  
Bitte reservieren Verwendung von Grill mit Eigentümer,  
so dass eine ordnungsgemäße Verwendung des Grills  
kann von allen Gästen vorgenommen werden. Der  
Eigentümer wird den Gast mit notwendigen Utensilien  
für die Grillfläche liefern und Auskunft über die  
Verwendung und Reinigung geben. Nur Holz oder  
Holzkohle verwendet werden und ist durch den Gast  
geliefert werden.

Ein Permanent Parkplätze für ein Auto pro Appartement  
ist zur Verfügung.

Zuguterletzt:  
Wasser ist Leben - seien Sie ökologisch bewusste wenn  
Sie Wasser nutzen  
Strom sparen - Weltverschmutzung zu reduzieren

Für weitere Informationen, Fragen oder Anregungen,  
wie wir Ihren Aufenthalt noch angenehmer zu machen  
kann, zögern Sie bitte nicht, um den Eigentümer zu  
kontaktieren:

Tel: + 385 23388834  
Handy: +385 996915478.  
e-mail: vjekobalas@hotmail.com  
Genießen Sie Ihren Aufenthalt / Urlaub / Ferien.

Mit freundlichen Grüßen  
Vjekoslav Balaš

